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VZZM 24 (25. 04. 2022) 

 

 

Zápis č. 24  
z veřejného zasedání zastupitelstva města Velešín konaného dne 25. 04. 2022 

Přítomni: Jaroslav Bartizal, Ing. Petr Falc, Ing. Vladimír Jantač (do 19.26 hod.), Karel Klein,                                  

Mgr. Jakub Kothánek, LL.M.,  Bc. Kristýna Koubová, Ing. Jana Německá, Mgr. Iva Olšanová, Jiří Růžička, 

Ing. Petr Skřivánek, Ing. Milan Šimánek,  Bc. Jan Toms, BcA. Pavel Trajer, Ing. Petr Vágner, Petr Zifčák 

Začátek: 17.30 hod 

Konec: 20.15 hod 

 

 

Program 

1.     Zahájení  

2.     Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu     

3.     Schválení programu jednání 

4.     Námitky k zápisu z 23. VZZM      

5.     Připomínky a dotazy k zápisům ze schůzí rady  

6.     Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva 

7.     Žádost o projednání záměru prodeje/pronájmu části pozemku p. č. 1817/1, k. ú. Velešín 

8.     Návrh Obecně závazné vyhlášky č. 1/2022, o nočním klidu 

9.     Smlouvy o poskytnutí dotace pro kluby a spolky na rok 2022  

10.   Smlouva o poskytnutí dotace – Charita Kaplice 

11.   Nabídka na instalaci kamer (akce z rozpočtu města na rok 2022) – podchod pod I/3 

12.   Zápis ze schůze kontrolního výboru č. 2/2022 

13.   Zápis ze schůze finančního výboru č. 2/2022 

14.   Darovací smlouva – pozemek p. č. 314/7, k. ú. Velešín - ŘSD 

15.   Různé 

  

 

1. Zahájení 
Jednání zahájil a dále řídil starosta Ing. Petr Vágner.  

 

Ing. Vágner – radní města se na předminulé schůzi dohodli, že by pozvali a veřejně poděkovali MUDr.              

Petru Petlanovi, který ve Velešíně od roku 1974 provozoval ordinaci praktického lékaře. MUDr. Petlan se 

z účasti omluvil. Děkuje zastupitelům za projev díků, ale bohužel se nemůže dostavit.   

Poděkování a vyjádření MUDr. Petlana bude ve Velešínském zpravodaji č. 05/2022. 

Tolik na úvod. 

 

2. Určení jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

Zapisovatel: Radka Šímová  

Ověřovatelé zápisu: Ing. Petr Skřivánek, Ing. Milan Šimánek 

 

3. Návrh programu jednání 

Ing. Vágner – k oznámenému programu jednání navrhuji doplnit jako bod č. 7 Rozpočtové opatření č. 3, 

které obsahuje dvě rozpočtové změny, které souvisí s navýšenou cenou vysoutěžených akcí. Jedná se                          

o zázemí pracovní čety v Základní škole a o vybudování manipulační plochy na Sídlišti. Pokud takto souhla-

síte, bod přidáme a body v pořadí oproti původnímu plánu posuneme. 

 

Hlasování o návrhu programu jednání 

Pro: 15 (Bartizal,  Falc,    Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,              

Německá, Olšanová, Růžička, 

Skřivánek,    Šimánek, Toms,     

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0  Zdr.: 0 

Návrh programu jednání byl schválen 

 

4. Námitky k zápisu z 23. VZZM 
Bez námitek. 
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5. Připomínky a dotazy k zápisům ze schůzí rady 

Ing. Německá – rada č. 93, usnesení 1485/93 – jedná se o formální věc – Rada bere na vědomí rozvahu                

a výkaz zisku a ztráty SMM Velešín k 31. 12. 2020. Mělo by být 2021. 

Ing. Vágner – děkuji za upozornění, usnesení revokujeme a závěrku schválíme znovu. 

Ing. Německá – rada č. 95, usnesení 1529/95 – rada schvaluje smlouvy o zastavení pohledávek z pojistných 

smluv. Čeho se to týká, proč se to zastavuje? 

Ing. Vágner – jedná se o formální změnu ve smlouvě, měnil se pojistitel a znění smlouvy. Ve smlouvě se 

jedná o pohledávku banky vůči Městu. 

Ing. Německá – rada č. 96, usnesení 1532/96 – dopravní značení v ulici Na Hvízdalce. 

Růžička – soukromá osoba, která vlastní pozemky za Hvízdalkou směrem k přehradě, chtěla, aby se tam 

nedalo projíždět. Rada to neodsouhlasila, protože k tomu není speciální důvod. Žadatel dostal doporučení 

k zabezpečení vlastními prostředky. 

Ing. Německá – rada č. 96, usnesení 1545/96 – výzva pronajímatele (SMM) k ukončení protiprávního jed-

nání. 

Ing. Vágner – jedná se o to, že v jednom z bytových domů dochází k narušování soužití mezi nájemníky. 

Děje se tak opakovaně, proto se to předalo právníkovi. 

 

6. Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva 

 

14/18/19 - Záměr prodeje části pozemku p. č. 306/2, k. ú. Velešín  

 

13/19 – Zřizovací listina KIC Velešín – aktualizace 

Bod trvá     Z. starosta, rada 

 

13/20 - Záměr prodeje pozemků p. č. 1215/7, 1215/11, 1221/6, 1215/9, 1215/1, k. ú. Velešín  

Bod trvá     Z. starosta, EO 

 

9/21 – Zápis ze schůze finančního výboru č. 5/2021 – řešení situace u Zlaté podkovy 

Ing. Německá – děje se již něco ohledně smlouvy o převodu na Město? 

Ing. Vágner – jedná se o to, abychom zrušili s.r.o. a budovu převedli do majetku Města. Zastupuje nás 

JUDr. Hanák. Bylo zasláno stanovisko ÚOHS, ale v této věci budeme muset oslovit specializovanou právní 

kancelář. 

Ing. Německá – máte nějaký termín? 

Ing. Vágner – ten bohužel neznám. 

Mgr. Kothánek – já mám kontakty na právníky, kteří se specializují na veřejnou soutěž a na jednání 

s ÚOHS. 

Ing. Vágner – díky moc za informaci. 

Bod trvá     Z. starosta, EO, FV 

 

11/21/24 - Umístění kontejnerového stání v severovýchodní části Sídliště Velešín – varianta B – viz příloha 

č. 11/21/24 

Ing. Vágner – v materiálech jste obdrželi zamítavé stanovisko společnosti Penny Market, které nám neprodá 

pozemek p. č. 109/33, k. ú. Velešín, pro výstavbu krytého kontejnerového stání. Máme dvě varianty – nechat 

kontejnerové stání u dětského hřiště, kde momentálně je a není to moc ideální, nebo nechat vybudovat nové 

stání, ale v menším rozsahu. Bod je řešen v radě, kde se řeší umístění kontejnerového stání. 

 

Usnesení č. 11/21/24 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zamítnutí žádosti o prodej pozemku p. č. 109/33, k. ú. Velešín 

společností Penny Market s.r.o. a schvaluje bod vypustit. 

Bod se vypouští            Z. rada 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal,  Falc, Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

14/22 – Záměr prodeje části pozemku p. č. 458/1, k. ú. Velešín  

Bod trvá   Z. starosta, Mgr. Mulač, FV 
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7. Rozpočtové opatření č. 3 – viz příloha č. 7/24 

Ing. Vágner – jedná se o nárůst nákladů oproti rozpočtu u akcí Zázemí pro pracovní četu a Manipulační   

plocha pro vozidla na Sídlišti.  

 

Usnesení č. 7/24 

Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové opatření č. 03/2022. 

Bod se nesleduje           Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal,  Falc, Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

8. Žádost o projednání záměru prodeje/pronájmu části pozemku p. č. 1817/1, k. ú. Velešín - viz příloha 

č. 8/24 

Ing. Vágner – záměr prodeje či pronájmu části pozemku p. č. 1817/1, k. ú. Velešín zde byl již dvakrát pro-

jednáván. Vítám zde žadatele, kteří mne oslovili s žádostí o znovuprojednání. 

Došlo k tomu, že při geodetickém zaměření plotu se zjistilo, že plot Kamenových se nachází na pozemku 

města. Nejdříve jsme schválili záměr prodeje pozemku, nicméně po dotazech na katastrálním úřadu se zjisti-

lo, že je možné pozemek pouze pronajmout. Nyní řešíme aktuální stav. Na městském pozemku je cizí plot. 

Usnesení o prodeji se revokovalo a schválil se pronájem. Žadatelé však chtějí bod znovu projednat. 

Žadatelé – před 31 lety geodézie zaměřila náš pozemek a označila konec pozemku. My si tam postavili plot 

a po 31 letech se zjistilo, že pozemek náš není. Co s tím? Dali jsme návrh na odkup pozemku. Vy zvažujete 

variantu pronájmu, uvedli byste nás ale do dlouhodobé nejistoty. Jde o 21 m² ve Velešíně nádraží. 

Růžička – já jsem pro prodej.  

Bartizal – snažíme se vše napravovat a tady vytváříme další problém. Chyba je jen v měření. 

BcA. Trajer – proč se tedy všem neprodaly pozemky U Přehrady? 

Růžička – v pozemcích je vodovodní řad a nedošlo k záboru omylem. 

Ing. Falc – aktuálně je plot na pozemku města. Smlouva o pronájmu bude dlouhodobá. Dává nám to mož-

nosti, nevíme, co bude za 20 let potřeba. 

Zifčák – nejsem příznivec zbavování se pozemků, nicméně když to zaměřil státní orgán, kloním se v tomto 

případě k prodeji. 

Ing. Skřivánek – já jsem pro narovnání. 

Ing. Vágner – teď se bavíme o variantách, jakým způsobem to vyřešit. 

Já navrhuji usnesení, že bereme na vědomí, ale že ukládáme radě města pokračovat v jednáních o uzavření 

nájemní smlouvy. Je protinávrh? 

Růžička – já dávám protinávrh na to, abychom pozemek prodali. 

Vágner – hlasujeme o protinávrhu. 

 

Hlasování o návrhu - Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 13/22/23 a ukládá zveřejnit záměr pro-

deje části pozemku p. č. 1817/1, k. ú. Velešín, o výměře 21 m². 

Pro: 6 (Bartizal,  Klein, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Zifčák) 

Proti: 4 (Falc, Olšanová, Trajer, 

Vágner) 

Zdr.: 5 (Jantač, Kothánek,                    

Koubová, Německá, Toms) 

Návrh nebyl přijat 

 

Vágner – nyní hlasujeme o původním návrhu. 

 

Hlasování o návrhu – Zastupitelstvo města bere na vědomí podnět žadatelů a ukládá radě města pokra-

čovat v jednáních o uzavření nájemní smlouvy. 

Pro: 5 (Falc, Německá,               

Olšanová, Trajer, Vágner) 

Proti: 5 (Bartizal, Klein, Růžička, 

Šimánek, Zifčák) 

Zdr.: 5 (Jantač, Kothánek,                    

Koubová, Skřivánek, Toms) 

Návrh nebyl přijat 

 

Ing. Vágner – můžeme vyhlásit dohadovací řízení, případně je možnost to odročit na příště. 

Mgr. Kothánek – takováto situace bude pravděpodobně nastávat častěji, jsem pro to, říct si do budoucna co 

a jak, udělat si obecné řešení. Ať to neřešíme u každého pozemku, ať je to smysluplné řešení. 

Ing. Falc – tohle budeme řešit individuálně, vždy je důležité zamyslet se, jestli nám to do budoucna nezpů-

sobí nějaký problém. 
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Růžička – pokud se na obci objeví žádost o prodej obecního pozemku, kontroluje se územní plán, studie 

zeleně, prostupy krajinou. Takové pozemky se neprodávají. Zjišťuje se, jestli jsou v pozemku uloženy obecní 

sítě. Tady v tomto případě jsme vše vyřadili. Souhlasím, že by měla být rámcová metodika na prodej pozem-

ků, ale každý kus bude jiný. Ale v tomto případě pořád neznám důvod, proč to neprodat. 

Ing. Jantač – odložme to, probereme to ještě na neveřejném zasedání. 

Ing. Vágner – pojďme to tedy odložit na příště a potom již rozhodnout. 

Ing. Falc – jak řekl pan Jantač, pro ty nerozhodné to pojďme odložit. 

Ing. Vágner – pan Jantač podá návrh na usnesení. 

 

Usnesení č. 8/24 

Zastupitelstvo města ukládá odročit jednání o naložení s částí pozemku p. č. 1817/1, k. ú. Velešín                   

na příští jednání zastupitelstva. 

Bod se sleduje             Z. starosta 

Hlasování o usnesení 

Pro: 13 (Bartizal,  Falc, Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 2 (Bartizal, Zifčák) Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

9. Návrh Obecně závazné vyhlášky č. 1/2022, o nočním klidu – viz příloha č. 9/24 

Ing. Vágner – jedná se o pravidelné akce, které pořádá město, a o akce na Letním parketu Holkov. Je kráce-

na doba nočního klidu. 

 

Usnesení č. 9/24 

Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města Velešín č. 1/2022, o nočním klidu. 

Bod se nesleduje     Z. starosta 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal,  Falc, Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

10. Smlouvy o poskytnutí dotace pro kluby a spolky na rok 2022 – viz příloha č. 10/24 

Ing. Vágner – schvalování dotací do výše 50 tis. Kč je  pravomocí rady města, dotace nad 50 tis. Kč schva-

luje zastupitelstvo města. Vidím zde zástupce některých spolků. Jsou zde proto, aby mohli zodpovědět pří-

padné dotazy zastupitelů. Návrhy smluv jste obdrželi v materiálech. 

Ing. Skřivánek – u SDH Velešín mi nesedí v návrhu na usnesení částka. 

Ing. Vágner – díky, jedná se o překlep. 

Ing. Skřivánek – a ve smlouvě nám v účelu chybí dvě soutěže. V žádosti to bylo uvedeno. 

Ing. Vágner – předmět smlouvy bude rozšířen. Děkuji za upozornění. 

Jsou ze strany zastupitelů dotazy na spolky? Nejsou. Chtějí zástupci spolků něco říci nám? 

 

Zástupci spolků poděkovali za podporu. 

 

Ing. Vágner – nyní přejdeme k hlasování o návrhu usnesení. 
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Usnesení č. 10/24 

Zastupitelstvo města schvaluje smlouvy o poskytnutí dotace pro: 

1) FC Velešín, z.s. ve výši 195 000 Kč 

2) SDH Velešín ve výši 65 000 Kč 

3) Spolek 2/4 ve výši 60 000 Kč 

4) OST Velešín, z.s. ve výši 180 000 Kč 

5) Taekwon-do škola Velešín ITF, z.s. ve výši 90 000 Kč 

6) Tenisový klub LTC Velešín, z.s. ve výši 75 000 Kč 

na účely uvedené ve smlouvách. 

Bod se nesleduje     Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal,  Falc, Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

11. Smlouva o poskytnutí dotace – Charita Kaplice – viz příloha č. 11/24 

Ing. Vágner – vítám zde ředitelku Charity Kaplice, Mgr. Žáčkovou. Charita Kaplice u nás provozuje tři            

sociální služby – pečovatelskou službu, nízkoprahové centrum MOLO pro děti a mládež a službu Tolerance 

pro mentálně postižené, která sídli v Kaplici. V minulých letech jsme Charitě Kaplici poskytovali paušální 

dotaci na předmět uvedený ve smlouvě. Letos bychom mohli nastavit nový model financování, a to výkono-

vý. Tento model financování byl probírán na finančním výboru, který jej doporučuje. 

Ing. Německá – finanční výbor doručuje jednoznačně a jednohlasně výkonovou dotaci. 

Ing. Vágner – zavedení výkonového systému doporučil finanční výbor od 01. 07. 2022. 

Růžička – jestli teď změníme pravidla, uvedeme Charitu do nejistoty. Můj názor je, jestli jim ty peníze 

chceme dát, tak jim je dejme. 

Ing. Vágner – o výkonovém financování se bavíme pouze u pečovatelské služby. 

Zjišťoval jsem, jaké jsou zkušenosti s výkonovým financováním. V Kaplici na to byly pozitivní ohlasy. Mys-

lím si, že by nebyl problém službu dofinancovat, kdyby bylo potřeba. 

Není asi dobré měnit pravidla narychlo, takže bych ve výkonové modelu nechal běžet poslední čtvrtrok,                 

v letošním kalendářním roce, do té doby bych to financoval paušálem. Částku 100 tis. Kč bych zachoval              

pro MOLO, ale těch 450 tis. Kč bych rozdělil na ¾ roku a ¼ roku bych financoval výkonovým modelem, 

pokud se shodneme, že výkonový model chceme zavádět. Pokud se neshodneme, nezavádějme ho. 

Mgr. Žáčková – výkony uvádíme u každého vyúčtování. 

Ing. Německá – výkonový model je lepší, oproti Kaplici dáváme hodně peněz. 

BcA. Trajer – ještě bych se zeptal, jestli jsme spokojeni se službou Charity? 

Růžička – do rady dostáváme od klientů Charity dotazníky, dostáváme závěrečnou výroční zprávu 

z Charity, včetně vyúčtování. 

Mgr. Kothánek – paní Žáčková, je více klientů v Kaplici nebo u nás? 

Mgr. Žáčková – střídá se to. Tady je okolo 40 klientů, v Kaplici k dnešnímu dni 42. 

Ing. Vágner – pojďme přikročit k výkonovému financování v posledním čtvrtletí letošního roku. Navrhuji 

schválit smlouvu o dotaci ve znění, v jakém jste ji dostali, ale dát alikvotní část ¾ uvedené částky                                

– 337 500 Kč, a na příštím ZM schválit smlouvu o dotaci formou sazebníku od 01. 10. 2022 do 31. 12. 2022. 

K diskuzi jsou sazby za jednotlivé úkony. 

Ing. Skřivánek – výhodou paušální ceny je, že je na nějaký účel, nejen na výkon, a zároveň peníze někdy 

potřebujete i na jiný účel, tak mne napadlo pustit se do myšlenky kombinace paušální dotace na menší část-

ku, která by byla dle vašeho účelu, a zbytek účtovat dle výkonu. 

Bartizal – dává mi smysl, co říkal pan Skřivánek. 

Ing. Vágner – pokud je shoda na tom, že bychom výkonový model zavedli i v letošním roce, tak navrhuji 

schválit alikvotní částku na první tři čtvrtletí a poslední čtvrtletí jet podle výkonu. Dnes bychom schválili 

smlouvu o dotaci paušální a do příště by se připravila smlouva, kde by byly sazby za jednotlivé výkony. 
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Usnesení č. 11/24 

Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace ve výši 337 500 Kč mezi Městem Velešín   

a Charitou Kaplice s platností do 30. 09. 2022 a ukládá připravit smlouvu o poskytnutí dotace                          

dle výkonů platnou od 01. 10. 2022. 

Bod se sleduje     Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 14 (Bartizal,  Falc, Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Skřivánek, 

Šimánek, Toms, Trajer, Vágner, 

Zifčák) 

Proti: 1 (Růžička) Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

19:26 – odchod Ing. Jantač. 

 

12. Nabídka na instalaci kamer (akce z rozpočtu města na rok 2022) – podchod pod I/3 – viz příloha                  

č. 12/24 

Ing. Vágner – jedná se o akci z rozpočtu na tento rok, plánujeme instalaci kamer u podchodu pod silnicí I/3. 

Růžička – chci se zeptat paní Německé, protože podnět byl od ní, šlo o to sledovat ten podchod přímo? 

Ing. Německá – ano. 

Růžička – když přicházíte od Penny k podchodu, tak na stožáru veřejného osvětlení je jedna kamera, která 

vidí přes celý podchod, a druhá je připravena tak, aby hlídala přístupovou cestu. A ta není nutná. Konzulto-

vali jsme to s Policií ČR. Pokud šlo tedy o to monitorovat podchod, tak by stačila jedna kamera, a vejdeme 

se do rozpočtu. 

Mgr. Kothánek – souhlasím, že pokud chceme monitorovat tunel, nepotřebujeme monitorovat přístup. 

Růžička – pokud se takto domluvíme, nechám předělat cenovou nabídku na 1 kameru. 

Usnesení č. 12/24 

Zastupitelstvo města schvaluje pokračování v akci instalace kamerového systému u podchodu                      

pod silnicí I/3. 

Bod se nesleduje     Z. místostarosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 14 (Bartizal,  Falc,  Klein, 

Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

13. Zápis ze schůze kontrolního výboru č. 2/2022 – viz příloha č. 13/24 

Ing. Vágner – prosím o komentář pana předsedu. 

Klein – bod č. 1 zápisu - usn. rady 1496/94. Podle zápisu jsme pochopili, že to bude v následující radě. Je to 

až v radě č. 96 a je to v bodě, kde se schvalují dotace souhrnně, takže to je v pořádku. V dalším bodě jsme se 

věnovali vyhláškám města. 

Mgr. Kothánek – provedli jsme kontrolu obecně závazných vyhlášek města, některé jsou již zastaralé,                     

a doporučujeme revizi těchto vyhlášek. 

Ing. Vágner – děkuji kontrolnímu výboru, že se do kontroly vyhlášek pustil, a navrhuji vzít toto na vědomí    

a uložit radě města, aby připravila nové znění vyhlášek. 

Usnesení č. 13/24 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis ze schůze kontrolního výboru č. 2/2022 a ukládá radě města 

revizi podzákonných předpisů města Velešín. 

Bod se nesleduje     Z. starosta, rada 

Hlasování o usnesení 

Pro: 14 (Bartizal,  Falc,  Klein, 

Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 
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14. Zápis ze schůze finančního výboru č. 2/2022 – viz příloha č. 14/24 

Ing. Vágner – prosím Ing. Německou o pár slov. 

Ing. Německá – tady bych „vypíchla“ bod č. 2. Zjistili jsme nějaké nedostatky u organizací, kterým jsme 

dávali dotace. Ty byly téměř všechny odstraněny. 

Bod č. 4 – zde jsme se zabývali Správou majetku. Na příštím finančním výboru se budeme zabývat hospoda-

řením koupaliště za rok 2021. A je třeba dořešit hospodaření U Zlaté podkovy. 

Ing. Vágner – zajistím. 

Krejčí (SMM) – rok 2021 byl druhým nejslabším rokem na koupališti. 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z jednání finančního výboru č. 2/2022. 

 

15. Darovací smlouva – pozemek p. č. 314/7, k. ú. Velešín – ŘSD – viz příloha č. 15/24 

Ing. Vágner – jedná se o to, že my ŘSD darujeme část pozemku p. č. 314/3, k. ú. Velešín. Vyplývá to                  

ze smlouvy o reciprocitě, kdy jsme se před výstavbou podchodu a křižovatky dohodli, že budeme s ŘSD      

postupovat ve vzájemné spolupráci a že ŘSD nám poskytne výraznou slevu, případně nám nebude počítat 

zábor komunikace I. třídy. Zabraný pozemek jsme potřebovali pro výstavbu podchodu. Zároveň ale byla   

dohoda, že my budeme při výstavbě křižovatky postupovat vůči ŘSD obdobným způsobem a že budeme            

křižovatku budovat ve vzájemné spolupráci. Pro účely majetkového vypořádání bychom teď darovali část 

pozemku p. č. 314/3 a pozemek p. č. 355/13, oba v k. ú. Velešín, ŘSD. 

ŘSD zaslalo návrh darovacích smluv, který jste obdrželi v materiálech. Dnes bychom měli schválit záměr 

darování, záměr zveřejnit a smlouvu schvalovat na příštím zasedání zastupitelstva. Geometrický plán je také 

v příloze. 

Usnesení č. 15/24 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr darování pozemku p. č. 314/7 o výměře 538 m², k. ú. Velešín, 

který vznikl ze stávajícího pozemku p. č. 314/3, k. ú. Velešín, a pozemku p. č. 355/13 o výměře 27 m²,           

k. ú. Velešín, a ukládá dohledat související smlouvy. 

Bod se sleduje     Z. starosta 

Hlasování o usnesení 

Pro: 14 (Bartizal,  Falc, Klein,  

Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

16. Různé 

Ing. Vágner – pár informací: 

• spustili jsme nový informační kanál města, mobilní rozhlas Munipolis, který umožňuje dostávat aktuality 

města formou SMS, mobilní aplikace nebo e-mailu. Možnost registrovat se je přes webový portál. Odkaz je 

na webu města. 

• Kozákův most je uzavřen od 20. 04. 2022 do 22. 12. 2022. 

• na městě máme dvě personální změny, odchází jednatel Správy majetku města pan Karel Krejčí                               

a od 06. 05. 2022 nastupuje na místo jednatele paní Zuzana Marečková, která byla vybrána ve veřejném             

výběrovém řízení. Nyní probíhá předávání agendy.  

Pan Krejčí poděkoval za spolupráci a seznámil zastupitele s historií, současností, chodem a stavem Správy 

majetku města Velešín. 

• novým městským architektem je Ing. arch. Jakub Našinec, opět proběhlo veřejné výběrové řízení. 

• ve čtvrtek 28. 04. 2022 od 16.15 hod. proběhne v kině prezentace studie nového Spolkového domu za účas-

ti obou městských architektů a architekta Filsaka. 

• téma Ukrajina a Velešín. Proběhly dvě schůzky, nejprve dobrovolníků mezi sebou a pak zástupců organi-

zací města a ukrajinských občanů. Zatím je jich tady mezi 30 – 40, na Základní škole je 18 ukrajinských dětí 

a v Mateřské škole dvě. Cílem schůzky bylo informovat, co dělat v různých životních situacích, snažíme se 

jim pomáhat rychle se zde adaptovat a najít práci. 

Růžička – připravuje se územní studie lokality ZD Na Humnech, Velešín. 

Ing. Vágner – děkuji přítomným za účast, za dotazy. Hezký večer. 

 

Ve Velešíně 29. 04. 2022 

Zapsala: Radka Šímová                 Ověřil: Ing. Petr Skřivánek  

                             

                                                                                        Ing. Milan Šimánek 

                                                                                        

                                                                                        Starosta města: Ing. Petr Vágner 


